

The students and staff of a school of theology lodge a protest with the South African Embassy over the arrest of Professor Charles Villa-Vicencio, a South African theologian.

A travel company specializing in natural history tours for groups and individuals refuses to arrange tours to South Africa.

A Canadian voluntary organization helps to set up over 100 day care centres for black children in South Africa.

A Canadian company exporting to southern African countries avoids using South African ports, channelling goods through Kenya and Tanzania.

A restaurant in Vancouver refuses to sell South African products.

A Canadian engineering company active in southern Africa voluntarily refuses to sign contracts with South African companies.

The above are only a small sample of more than a thousand actions reported to the Register. They have been included to make clear the breadth and scope of opposition to apartheid in Canada.

Les étudiants et le personnel d'une école de théologie adressent à l'ambassade d'Afrique du Sud une lettre de protestation contre l'arrestation du professeur Charles Villa-Vicencio, un théologien sud-africain.

Une agence de voyages, spécialisée dans les voyages de groupes et de particuliers intéressés à l'histoire naturelle, refuse d'organiser des voyages en Afrique du Sud.

Un organisme bénévole canadien aide à la mise en place de plus de 100 garderies à l'intention des enfants noirs en Afrique du Sud.

Une société canadienne qui exporte vers l'Afrique australe évite d'utiliser les ports sud-africains, faisant transiter ses produits par le Kenya et la Tanzanie.

Un restaurant de Vancouver refuse de vendre des produits sud-africains.

Une société canadienne d'ingénierie qui exerce son activité en Afrique australe refuse volontairement de passer des contrats avec des sociétés sud-africaines.

Ce n'est là qu'un petit nombre de mesures parmi plus d'un millier qui nous ont été rapportées, mais elles illustrent bien l'ampleur du mouvement d'opposition à l'apartheid au Canada.